
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
22. april 2025          
Kl. 19.00 – 21.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Sanela, Søren, Pia, Kirsten, Mette, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Tika og Nanna 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Nanna, Camilla (forælder) 

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 

2 Godkendelse af referat - (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 
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Høring tildeling SFO – 20 min. (OJ) 
 
Mål: Bestyrelsen skal afgive høringssvar i forbindelse med ny tildelingsmodel for SFO. Se vedhæftet materiale. 
 

 

Referat: 
 
Bestyrelsen tilslutter sig den udsendte tildelingsmodel. Ole sender høringssvaret. 
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Ansøgning skolemad – 45 min. (Sanela og OJ) 
 
Mål: Vi skal aflevere svar til forvaltningen, om vi ønsker at deltage i skolemad til en afdeling på skolen. Se bilag. 
 

 

Referat: 
 
Drøftelse af ønsket om deltagelse ud fra bilag. Projektet varer i 3 år. Vi kan søge om midler der dækker alle 
udgifter eller delvist, hvor der vil være en forældrebetaling på 15 eller 25 kr.  
 
Skolen foreslår at vi prøver at søge til mellemtrinnet hvor der er ca. 140 børn.  
 
Der er mange ubesvarede spørgsmål som vi først bliver klogere hvis vi bliver en del af projektet. 
 
Der stemmes, 7-1. Forældre og elev stemte ja, Mette K. stemte nej. Der har ikke været høring af medarbejdere 
inden beslutningen. Det er besluttet at vi søger til mellemtrinnet.  
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Udvalg – 5 min. (evt. nye udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  
 

 

Referat: 
 
Kantinen holder åben alle ugens dage, det er dejligt.  
 
 



 

Ref. v/  

Møderække: 26/8 + 24/9 + 23/10 + 18/11 + 14/01 + 26/02 + 24/03 + 22/04 + 21/05 + 16/06 

 

Kommende punkter:  

Elevudgang 

Principper (Skole/hjem skal revideres) 

Juniormesterlære 

Skoleudviklingsplanen 

APV og handleplaner 

Planlægning af kommende skoleår 
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Meddelelser – 5 minutter 
 
1. Ledelsen 
2. Formand 
3. Elever 
4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 
 
Mål:  
 

 

Referat: 
Ledelse og formand 
Vi har i eftermiddags hold møde med skolechef Kim Nielsen og direktør Britta Boel om skoleudviklingsplanen. 
Sanela og Søren deltog. Vi talte om to-voksne, skolemad, UDL (Universal Design for Learning), juniormesterlære, 
data om karakterer, skolefravær mm., forlagt undervisning / praktik for de ældste elever.  
 
Skoleudviklingsplanen ligger på hjemmesiden. Den bliver opdateret efter samtalen i dag og lægges op igen.  
 
Det ”grønne” hus ved indskolingen er revet ned.  
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Kvalitetsaftalen – (OJ/AØ 30 min) 
 
Mål: Drøftelse af timetalsplan og skoledagens længde 
 

 

Referat: 
 
Bestyrelsen anbefaler at vi går med minimumstimetallet og skoledagens nuværende længde i indskolingen.  
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Evt.  
 
 
 

 
 
 


